
استان فارس 

کازرون
بازدید شهردار کازرون و اعضای شورای 

اسلامی شهر از سطح شهر

 
و  شهرداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
به  کازرون  شهردار  باقری  علی  کازرون،  شهر  اسلامی  شورای 
همراه، اعضای شورای اسلامی شهر، مسئول فضای سبز و مسئول 

عمران از نقاط مختلف شهر بازدید کردند.
و  نارسایی ها  معضلات،  بررسی  را  بازدیدها  این  از  هدف  باقری 
بررسی  با  گفت:  و  کرد  عنوان  شهر  سطح  در  موجود  مشکلات 
آن ها  رفع  به  نسبت  شهر  سطح  در  موجود  نواقص  و  مشکلات 

اقدامات مقتضی صورت خواهد گرفت.
شایان ذکر است که شهردار و اعضای شورا اسلامی شهر از نقاط 
حضرتی،  خیابان  سلامت،  جاده  طالقانی،  پارک  جمله  از  مختلف 
خیابان چمران، میدان امام حسین، میدان دولچه، کوچه شهید جهان 

میهن و انبار تأسیسات شهرداری بازدید کردند.

لارستان
در نشست مدیرکل نوسازی مدارس فارس با فرماندار ویژه 

لارستان مطرح شد؛

اتمام طرح های نیمه تمام فضاهای آموزشی 
در لارستان

 
طرح های  اتمام  خواستار  مردم  نماینده  و  لارستان  ویژه  فرماندار 

نیمه تمام فضاهای آموزشی در این شهرستان شدند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه 
فارس  استان  مدارس  نوسازی  مدیرکل  موصلی  سرافراز  لارستان، 
با جلیل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان و جمشید 
جعفرپور نماینده مردم لارستان، خنج و گراش در مجلس شورای 
اسلامی در محل باشگاه فرهنگیان این شهرستان دیدار و گفت وگو 

کرد.
در این نشست که مسعود راسخی معاون سیاسی امنیتی فرمانداری 
و  آموزش وپرورش  اداره  سرپرست  فولادی  علی  لارستان،  ویژه 
داشتند  حضور  نیز  شهرستان  مدارس  نوسازی  اداره  رئیس  عباسی 
فرماندار ویژه لارستان در سخنانی خواستار اتمام طرح های نیمه تمام 
فضاهای آموزشی، سالن های چندمنظوره و ورزشی کل شهرستان 

شد.
در  و  بوده  پای کار  همیشه  لارستانی  خیرین  اینکه  بابیان  حسنی 
ساخت بناهای عام المنفعه مشارکت جدی داشته و دولت را وادار به 
فعالیت می کنند، افزود: همان طور که وزارت بهداشت در ساخت 
دولت  و  خیرین  بین  مشارکت خوبی  درمانی خود یک  فضاهای 
شروع  را  پروژه ها  دولت  و  خیر  هم زمان  و  است  کرده  منعقد 
می کنند و در یک زمان کوتاه به اتمام می رسانند، نوسازی مدارس 
هم بایستی نسبت به کاری که خیرین انجام داده اند، مشارکت جدی 
داشته باشد و در ساخت و اتمام فضاهای آموزشی در کل شهرستان 

اقدام عاجل نماید.
فارس  استان  اینکه لارستان وسیع ترین شهرستان  بر  تأکید  با  وی 
است که دارای 6 بخش و 8 شهر است و با توجه به گستردگی و 
جمعیت بالای دانش آموزان مدارس شهرستان، از مدیرکل نوسازی 
داشته  منطقه توجه ویژه  این  به  فارس خواست که  استان  مدارس 

باشد.
پیش ازاین نیز جمشید جعفرپور رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس، 
اداره  رئیس  عباسی  و  آموزش وپرورش  اداره  سرپرست  فولادی 

نوسازی مدارس نیز نیازها و خواسته های شهرستان را در خصوص 
ساخت و تجهیز فضاهای آموزشی و ورزشی بیان کردند.

مدیرکل نوسازی مدارس استان فارس هم قول مساعد داد تا تمامی 
موارد را پیگیری و اجرایی نماید.

 رئیس شورای اسلامی شهر لار عنوان کرد؛

توجه ویژه بودجه سال آینده، به مباحث 
فرهنگی و ورزشی

 
از روابط عمومی شهرداری لار،  به نقل  به گزارش روزنامه طلوع 
اعضای هیئت فوتبال لارستان با رئیس شورای اسلامی شهر لار و 

شهردار این شهر دیدار کردند.
از  لار  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  محبی،  عبدالله  دیدار  این  در 
افتخارات گذشته فوتبال لارستان یادکرد و افزود: درگذشته علیرغم 
فوتبال لارستان  تیم های  امکانات کم ورزشی در سطح شهرستان، 
زیادی  افتخارات  و  می شدند  حاضر  میادین  در  قدرتمند  همیشه 

کسب می کردند.
محبی بر تقدیر از پیشکسوتان و گذشتگان فوتبال لارستان تأکید 
موجب  پیشکسوتان،  به  احترام  بر  علاوه  کار  این  افزود:  و  کرد 
شناساندن نسل گذشته ورزش لارستان به جوانان امروز خواهد شد.

داد.  به ورزشکاران  نوید هم  اسلامی شهر لار یک  رئیس شورای 
محبی گفت: در بودجه سال آینده، نگاه ویژه ای به مباحث فرهنگی 

و ورزشی خواهیم داشت.
محمدرضا قنبرنژاد، شهردار لار هم در این دیدار ضمن بیان خاطرات 
گذشته فوتبال و بازی در زمین های خاکی، تصریح کرد: در همه 

کارها به ویژه در ورزش، از مسائل حاشیه ای دوری کنیم.
فوتبال لارستان ضمن  هیئت  زاده سرپرست  طارمی  سپس حسین 
از شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر لار، گفت: نگاه  تشکر 
امروز شهردار و رئیس شورا به مباحث ورزشی، موجب دلگرمی 

بیشتر این اعضا شد.
ادامه  ارائه نقطه نظرات  با بررسی مسائل و مشکلات و  این دیدار 
تندیس  اهدا  با  لارستان  فوتبال  هیئت  اعضای  پایان  در  و  یافت 
تقدیر و تشکر  از همکاری های شهرداری و شورا  به شهردار لار 

کردند.

استان خوزستان 
 

نماینده مردم ماهشهر، بندر هندیجان، امیدیه و جایزان در 
مجلس شورای اسلامی:

نیازی به اقدامات محرمانه در حوزه آب 
وجود ندارد

نماینده مردم ماهشهر، بندر هندیجان، امیدیه و جایزان در مجلس 
برای  محیط زیست  سازمان  رئیس  محرمانه  نامه  از  اسلامی  شورای 
انتقال آب خوزستان خبر داد و گفت: نیازی به اقدامات محرمانه در 

حوزه آب وجود ندارد و این موضوع باید شفاف سازی شود.
عکاس و خبرنگار/ ناصر حکیمی: علی گلمرادی دراین باره گفت: 
محیط زیست خوزستان در وضعیت اسفناکی به سر می برد و وجود 
گرفته،  را  مردم  طاقت  تالاب ها  شدن  خشک  دلیل  به  ریزگردها 
نابودی بوده و آب شرب  این استان درحال تعطیلی و  کشاورزی 
آن با مشکل روبه رو است. 50 درصد آب کارون فاضلاب شهری 

است.
نماینده مردم ماهشهر و هندیجان در مجلس شورای اسلامی بابیان 
این که کلانتری به عنوان متولی محیط زیست کشور با نامه محرمانه 
قصد انتقال آب خوزستان را دارد، افزود: اگر کار شما درست است 
و نگاه ملی دارید و دلسوز مردم هستید چه نیازی به نامه محرمانه 
دارید، چرا موضوع آب کشور را شفاف سازی نمی کنید و به یقین 

اجازه نمی دهیم بیشتر از این به منابع این کشور و به نظام خیانت 
کنیم.

وی خطاب به معاون وزیر نیرو گفت: کشاورز خوزستان و آب 
این  است  بهتر  لذا  است،  شده  روبه رو  مخاطره  با  هندیجان  شرب 
مردم را کمتر آزار دهید، اجازه دهید مردم همچون سابق زندگی و 
معیشت خود را داشته باشند و اگر توان کمک را ندارید حق ندارید 

با تصمیمات خود با سرنوشت مردم بازی کنید.
با قاچاق تصمیمات غلط  نباید به بهانه مبارزه  ادامه داد:  گلمرادی 
قاچاق های  با  کردند  تأکید  رهبری  معظم  مقام  چراکه  گرفت 
به  ناچار  بیکاری  به دلایل  نه کول برانی که  مقابله شود  کانتینری 
کول بری هستند، مراقب رفتارهای خود باشید چراکه مجلس بیدار 

است و بر اعمال شما نظارت می کند.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
افتتاح چهار طرح ورزشی 

در شهرستان بویراحمد

 
چمن  زمین   2 و  چندمنظوره  سالن   2 شامل  ورزشی  طرح  چهار 
مصنوعی فوتبال با حضور غلام محمد زارعی نماینده مردم شهرستان 
بویراحمد و دنا در مجلس شورای اسلامی و جمعی از مسئولان محلی 

در روستاهای بخش مرکزی شهرستان بویراحمد افتتاح شدند.
به گزارش ایرنا، این طرح ها شامل 2 سالن ورزشی و 2 زمین چمن 
مصنوعی فوتبال بوده که اعتباری افزون بر 30 میلیارد ریال برای 

ساخت آن ها هزینه شده است.
سهم هرکدام از سالن های ورزشی از این میزان اعتبار 12.5 میلیارد 
ریال و سهم هرکدام از 2 زمین چمن مصنوعی فوتبال نیز 2 میلیارد 

و 500 میلیون ریال است.
متراژ هرکدام از زمین های چمن مصنوعی فوتبال 10 هزار و 30 
مترمربع و زیربنای هرکدام از 2 سالن ورزشی نیز 2 هزار و 500 

مترمربع است.
شورای  مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نـماینده 
بر 140  افزون  2 سال گذشته  آیین گفت: ظرف  این  در  اسلامی 
میلیارد ریال از محل اعتبارات وزارت نفت برای حوزه ورزش در 
شهرستان های بویراحمد و دنا اختصاص یافت که تاکنون حدود 30 

طرح اجراشده و 50 طرح نیز درحال ساخت است.
برابر   2 برای  لازم  پیگیری های  داشت:  اظهار  زارعی  محمد  غلام 

شدن این میزان اعتبار در سال آینده انجام می شود.
شورای  مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
روستای  چند  از  ورزشی  طرح  چهار  این  افتتاح  از  پس  اسلامی 
بخش کبگیان بویراحمد نیز بازدید و از نزدیک در جریان برخی 

مشکلات و خواسته های مردم این مناطق قرار گرفت.
شهرستان  کبگیان  بخش  از  خمسیر  دلی  مردم  جمع  در  زارعی 
بویراحمد گفت: باوجود تلاش های مسئولان و دستگاه های اجرایی 
برای خدمات رسانی به روستاها ظرف چهار سال گذشته در دولت 
ملموس  قابل  مردم  برای  چندان  مشکلات،  عمق  دلیل  به  یازدهم 

نیست.
وی تصریح کرد: مطالعات طرح گازرسانی به روستای دلی خمسیر 
و 20 روستای دیگر از بخش کبگیان انجام شده و به زودی عملیات 

اجرایی آن ها آغاز خواهد شد.
چهار  دارای  نفر  هزار   290 جمعیتی حدود  با  بویراحمد  شهرستان 

بخش مرکزی، مارگون، لوداب و کبگیان است.
دهستان سپیدار، جلیل و بابکان با جمعیتی حدود هشت هزار و 500 
بویراحمد  و  استان کهگیلویه  یاسوج مرکز  نفر در 45 کیلومتری 

واقع شده است.

با حضور نماینده مردم سرفاریاب در مجلس شورای اسلامی و 
مدیرکل ورزش و جوانان کهگیلویه وبویراحمد؛

کلنگ احداث سالن چندمنظوره بخش 
سرفاریاب به زمین زده شد

و  اسلامی  شورای  مجلس  در  سرفاریاب  مردم  نماینده  حضور  با 
کلنگ  کهگیلویه وبویراحمد،  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
شهرستان  سرفاریاب  بخش  در  ورزشی  چندمنظوره  سالن  احداث 

چرام به زمین زده شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی و پایگاه خبری 
و  کهگیلویه  استان  جوانان  و  ورزش  کل  اداره  اطلاع رسانی  و 
شورای  مجلس  در  سرفاریاب  مردم  نماینده  حضور  با  بویراحمد، 
اسلامی و مدیرکل ورزش و جوانان این استان کلنگ احداث سالن 
زمین  به  چرام  شهرستان  سرفاریاب  بخش  در  ورزشی  چندمنظوره 

زده شد.

در این مراسم که با حضور هاشمی پور نماینده مردم شهرستان های 
بهمئی و چرام در مجلس شورای اسلامی، علوی  لنده،  کهگیلویه، 
مدیرکل ورزش و جوانان استان، فرماندار و بخشدار شهرستان چرام 
و جمعی از مسئولین شهرستانی و استانی برگزار شد، کلنگ احداث 

سالن چندمنظوره ورزشی به زمین زده شد.
آئین  این  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  مردم  نماینده  هاشمی پور 
ضمن تشکر از مدیرکل ورزش و جوانان استان در توجه به توسعه 
و  پروژه  این  شروع  در  تسریع  خواستار  ورزشی،  زیرساخت های 

اتمام آن شد. 
مردم  نماینده  حمایت  از  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  علوی 
شورای  مجلس  در  چرام  و  بهمئی  لنده،  کهگیلویه،  شهرستان های 
اظهار  و  کرد  تشکر  اعتبارات  تخصیص  پیگیری  در  اسلامی 

امیدواری کرد در اسرع وقت کار احداث این پروژه شروع شود.
مساحت  به  زمینی  در  سرفاریاب  چندمنظوره  سالن  احداث  پروژه 
1152 متر، بااعتبار یک میلیارد و 500 میلیون تومان احداث خواهد 
شد. محل اعتبار این پروژه از محل هدایای خاص وزارت نفت است 
و در صورت تأمین و تخصیص اعتبارات ان شاءالله در دهه فجر سال 

1397 افتتاح بهره برداری خواهد شد.

مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستائیان و عشایر 
کهگیلویه و بویراحمد:

بافندگان صنایع دستی شهری و روستایی 
مشمول صندوق بیمه اجتماعی می شوند

عشایر  و  روستائیان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  مدیر 
کهگیلویه و بویراحمد گفت: تمام بافندگان صنایع دستی شهری و 

روستایی این استان مشمول این صندوق بیمه می شوند.
به گزارش ایسنا منطقه کهگیلویه و بویراحمد، عیسی کریمی در 
نشست خبری با خبرنگاران افزود: 64 هزار و 586 خانوار در این 
استان مشمول بیمه اجتماعی بوده که از این تعداد تاکنون 21 هزار 

و 358 خانوار عضو شده اند.
وی بابیان اینکه این صندوق به علت صنعتی نبودن استان تاکنون به 
آنچه مدنظر بود نرسیده و تعداد بیمه شده ها نسبت به مشمولان پایین 
است، بیان کرد: این صندوق طی 12 سال گذشته خدمات لازم را 

به جامعه هدف خود ارائه داده است.
عشایر  و  روستائیان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  مدیر 
راستای  در  این صندوق  اینکه  به  اشاره  با  بویراحمد  و  کهگیلویه 
به  کرد:  خاطرنشان  است،  برداشته  مهم  گام های  اجتماعی  عدالت 
هستیم  روستایی  جمعیت  کاهش  شاهد  معیشت  تأمین  عدم  دلیل 
که با گسترش بیمه اجتماعی به طور حتم این روند کنترل می شود.

کاهش  به  اجتماعی  بیمه  خدمات  ارائه  کرد:  تصریح  کریمی 
اقتصادی و  اقتصادی و درنتیجه توسعه  بهبود زیرساخت های  فقر، 

اجتماعی بخش کشاورزی، روستایی و عشایری می انجامد.
وی ادامه داد: پرداخت دو برابر سهم بیمه شده توسط دولت، امکان 
از 15  پیری پس  مستمری  دریافت  و  بیمه شده  نقل وانتقال سوابق 
سال پرداخت حق بیمه و داشتن 65 سال سن از ویژگی های صندوق 

اجتماعی بیمه کشاورزان، عشایر و روستائیان است.
عشایر  و  روستائیان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  مدیر 
کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد: جلوگیری از مهاجرت بی رویه 
روستائیان به شهر، کاهش اختلاف طبقاتی و بالا بردن سطح زندگی 
روستائیان و عشایر، تأمین امنیت اجتماعی و بازتولید عادلانه درآمد 

از اهداف فعالیت صندوق بیمه اجتماعی است.
کریمی تأکید کرد: کشاورزان غیر ساکن در روستا، روستائیان و 
عشایر، شاغلان فصلی و ساکنان شهرهای زیر 20 هزار نفر، مربیان 
مهدکودک ها، رانندگان حمل بار و مسافر برون شهری در روستاها 
شرکت های  و  مراکز  کارکنان  و  نفر  هزار   20 زیر  شهرهای  و 
وابسته به سازمان نظام مهندسی کشاورزی، منابع طبیعی و دامپزشکی 

می توانند بیمه اجتماعی شوند.
پیری،  را  اجتماعی  صندوق  در  قابل ارائه  مستمری های  انواع  وی 
بازماندگان و از کارافتادگی کلی عنوان و تصریح کرد: دارا بودن 
سطوح  از  یکی  انتخاب  بیمه،  حق  پرداخت  سن،  سال   18 حداقل 
صندوق  کارگزاری های  از  دریکی  قرارداد  عقد  ماهیانه،  درآمد 

ازجمله شرایط عضویت است.
عشایر  و  روستائیان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  مدیر 
از  یکی  بازنشستگی  اینکه  به  اشاره  با  بویراحمد  و  کهگیلویه 
مزیت های این صندوق است، افزود: یک بیمه شده با 15 سال بیمه 
و سن 65 سال و 10 سال بیمه با سن 70 سال بازنشسته این صندوق 
سطح  در  صندوق  بازنشستگان  گروه  اولین  که  می شود  محسوب 
استان که بیش از 60 خانوار می شود را در آینده نزدیک خواهیم 
داشت. کریمی اضافه کرد: 67 کارگزار در سطح استان داشته ایم 
که این تعداد درحال تعدیل شدن 20 کارگزار است. متقاضیان برای 
عضویت در این صندوق بیمه علاوه بر دفاتر کارگزاری می توانند 
به فرمانداری ها و بخشداری های استان برای نام نویسی مراجعه کنند.
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صفحه پایش فصلی شهر باستانی بیشاپور
مدیر داخلی پایگاه پژوهشی شهر تاریخی بیشاپور از اتمام مانیتورینگ پاییزه این محوطه باستانی دوره ساسانی خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی میراث فرهنگی کازرون، محمدرضا معینی مدیر داخلی پایگاه پژوهشی بیشاپور در رابطه با 
مانیتورینگ پاییزه این شهر تاریخی ارزشمند گفت: پایگاه پژوهشی بیشاپور در راستای حفاظت و مرمت این شهر تاریخی به آسیب شناسی 
و حفاظت آثار موجود در این محوطه پرداخت. وی افزود: مانیتورینگ پاییزه شهر تاریخی بیشاپور شامل پایش، آسیب شناسی بناهای مورد 
کاوش قرارگرفته ارگ شاهی ازجمله معبد آناهیتا، ایوان موزاییکت و تالار تشریفات و همچنین نقوش برجسته ساسانی تنگه چوگان برای 
به حداقل رساندن عوامل فرسایشی و مرمت های اضطراری می شود. آن طور که معینی می افزاید: ازآنجایی که شهر تاریخی بیشاپور یکی از 
محوطه های بسیار مهم ایران است، مانیتورینگ آن جزو برنامه های بلندمدت پایگاه به شمار می رود که هر فصل توسط کارشناسان انجام 

می گیرد. شهر تاریخی بیشاپور بیست و چهارمین اثر تاریخی ایران است که در سال ۱۳۱۰ در فهرست آثار ملی به ثبت رسید.


